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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat geen Valysvervoer wordt toegekend 
(ingezonden 12 juli 2016). 

Vraag 1
Hoe oordeelt u over de situatie waarin een mevrouw bij de gemeente 
Hollands Kroon/Schagen op advies van Valys een aanvraag voor vervoer bij 
de gemeente doet, en dat het antwoord is dat mevrouw zich moet melden bij 
Valys?1 

Vraag 2
Hoe vaak komt het voor dat gemeenten mensen zonder Wmo-indicatie 
doorstuurt naar Valys, waarop Valys weer mensen terug verwijst naar de 
gemeente voor een indicatie? Hoe gaat u dit oplossen? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 3
Bent u bereid contact op te nemen met de gemeente Hollands Kroon/
Schagen om te zorgen dat deze mevrouw haar Valysvervoer geregeld krijgt? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het mogelijk om Valysvervoer te krijgen zonder Wmo-vervoersindicatie?

1 Bron onderhands meegestuurd aan bewindspersoon
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